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Ambil semula tanah 
habit -pelbagai. irnplikasi 
Pengambilan 
kawasan kolam 
takungan air 
pihak ketiga 
perlu diperhalusi 
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mohd_iskandar@bh.com.my 

Kuala ,Lumpur: Sebarang cada
ngan menggunakan Akta Pe
ngambilan Tanah 1960 bagi me
ngambil semula mana-mana ka
w;asan kolam takungan air yang 
diluluskan kepada pihak ketiga 
perlu diperhalusi secara menye
luruh. 

Datuk Bandar Kuala Lumpur, 
Datuk Seri Mahadi Che Ngah, 
berkata langkah mengambil se
mula tanah terbabit bukan satu 
perkara mudah kerana ia mem..
babitkan pelbagai implikasi. 

"Kita tidak boleh cakap sem: 
barangan, kalau sudah ada pem
binaan dan undang-undang kata 

· boleh ambil semUla, maka ada 
kos sampingan lain; siapa nak 

· bayar? · 
"Saya bercakap mengenai an

daian, maka itu implikasi perlu 
dinilai sepenuhnya sebelum me
nerima nilai sebenar untuk pe
ngambilari semula, pampasan 
dan sebagainya. Saya lihat ini 
sebagai satu bebanan, siapa nak 
bayar," katanya kepada BH. 

Pensyarah Undang-Undang 
Universiti Islam Antarabangsa 
Malaysia (UIAM), Prof Dr Ainul 
Jaria Maidin, dilapor menca
dangkan kerajaan boleh meng
gunakan Akta Pengambilan Ta-

Pemeliharaan kolam takungan air mampu tangani limpahan akibat hujan lebat. (Foto Aswadi Alias/BH) 

nah 1960 bagi mengambil semula 
·mana-mana kawasan kolam ta
kungan air yang-diluluskan ke
pada pihak ketiga untuk pem
bangunan. 

Katanya, kaedah lain boleh di
gunakan untuk 'menyelamatkan' 
semula tanah terbabit dengan 
membuat pembatalan atau pe
ngubahsuaian kepada -Kebena
ran Membangun (DO) yang di
berikan kepada pemaju. 

Mengulas lanjut, Mahadi ber
kata, cadangan dikemukakan itu 

Keratan 
akhbar BH 
semalam. 

perlu dilihat secara realiti, bukan 
sekadar mengeluarkan kenyata
an tanpa melihat kepada kesan 

kepada tindakan serta cadangan 
terbabit. 

Jelasnya, analisis secara benar 
perlu dilaksanakan secara me
nyeluruh dengan mengambil ki
ra semua implikasi bakal diha
dapi jika cadangan itu dilaksa
nakan. 

"Saya yakin kerajaan sebagai 
satl.~ institusi, semua perkara 
membabitkan implikasi sudah 
dilaksanakan sepenuhnya berda
sarkan pengalaman saya dalam 
kerajaan," katanya. 

Penyelesaian RM340.92j KPMG diterima 
Putraiava: Kementerian Kewa- dah menerima seiumlah Akaun Amanah adalah mencu- runtukan vang mencukuoi un-
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